
Årsmöte i Spillersboda fastighetsägareförening 

Datum: 30 januari 2021.


Plats: Videomöte via Zoom. 


Årsmötet gäller det redan avslutade verksamhetsåret 2019-2020. 

Närvarande:  

1. Val av mötesfunktionärer. 

Mötet utsåg följande till mötets funktionärer:


Ordförande: Michelle Cardonius

Sekreterare: Henrik Ismarker

Rösträknare: Henrik Ismarker

Justerare: Kristina Westerlund och Staffan Holmlund.


2. Fråga om mötets stadgeenliga utlysning. 

Mötet ansåg att mötet hade utlysts enligt stadgarna.


Catharina Blomberg

Henry Bock

Michelle Cardonius

Lena Carlén

Lars Eriksson

Maria Gerlofson

Andreas Holmlund

Staffan Holmlund

Henrik Ismarker

Jan-Åke Lindström

Roger o Gun-briF MaFsson

Gillis och BirgiFa MaFsson

BriFa PeFersson

KrisIna Westerlund



3. Styrelsens verksamhetsberättelse och förvaltningsberättelse samt 
revisorernas berättelse. 

Kassör Jan-Åke Lindström gick igenom ekonomin. Föreningen har mycket pengar kvar i kassan 
efter årets inställda aktiviteter. Överskottet för året ligger på nästan 25.000 kr och utgående 
balansen på 98.000 kr. Årets kostnader består i stort sett av julgransplundringen samt 
renoveringen av ett förråd på Bygärdet där föreningen nu förvarar en del material. Mötet hade 
ingen fråga kring ekonomin.


Michelle gick igenom revisionsberättelsen. Inga avvikelser upptäcktes och revisorerna 
rekommenderade att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet. Mötet hade ingen fråga kring 
revisionsberättelsen.


Michelle gick igenom berättelse för verksamhetsåret.

• Styrelsen har föreslagit att befintliga medlemmar får ett år avgiftsfritt pga. alla inställda 

aktiviteter pga. Corona.

• En hjärtstartare har monterats utvändigt på sjömackens röda stuga. Ö-kontakt har genomfört 

detta projekt med finansiering från Ö-kontakt samt Roslagens sparbanks stiftelser. Klas 
Burmark, boende i byn, har gått HLR- och hjärtstartarutbildning. 


• Föreningen har bidragit med ett lass grus för upprustning av Hälsans stig vid Håtö. Genomförs 
när tjälen släpper.


• Badvärdar kommer som vanligt att kratta och städa badet under högsommarveckorna. Finns 
det barn och ungdomar i byn som vill ta på sig detta uppdrag mot en ersättning så går det bra 
att kontakta Maud Burmark som samordnar detta arbete.


• Föreningen har bekostat ett cykelställ till hållplats Sågen.

• Föreningen har bekostat en ny badsoffa som till sommaren ska monteras på den höga bryggan 

vid badet.

• Via kommunen har vi fått ett cykelställ vid badet.

• Det uppskjutna 50-årsfirandet av föreningen har naturligtvis inte kunnat genomföras under 2020 

heller. Finns det medlemmar som vill hjälpa till att arrangera ett firande, kontakta styrelsen.

• Föreningen har varit i kontakt med Trafikverket om möjligheten att montera en spegel i den 

skarpa kurvan efter Bygärdets infart. Trafikverket vill ej sätta upp en spegel då de anser att 
trafiksäkerheten då försämras.


• Styrelsen har under året bestått av följande personer:

	 Ordförande, Michelle Cardonius

	 Ledamot (sekreterare & medlemsansvarig), Henrik Ismarker	 

	 Ledamot (kassör), Jan-Åke Lindström

	 Ledamot (vice ordförande), Lars Eriksson	 

	 Ledamot, Kristina Westerlund

	 Suppleant, Stig Lindborg

	 Suppleant, Anders Lövqvist	 

	 Suppleant, Gillis Mattsson

	 Suppleant, Maria Lindkvist

• Under året har styrelsen haft fyra styrelsemöten

• Antalet betalande medlemmar har varit 147 stycken per den 31 juli 2020.

• Året färgas starkt av pandemin och inställda aktiviteter

• De aktiviteter som genomförts är julgransplundringen samt nyårsfirandet

• Vi är fortsatt medlemmar i Ö-kontakt

• Föreningen har ordnat ett förråd vid Bygärdet där föreningens materiel förvaras

• Mikael Gardell har lagat ett tak vid lekplatsen vid Bygärdet. Micke bjöd på arbetet och C24 bjöd 

på materialet. Stort tack!


Mötet hade ingen fråga kring verksamhetsberättelsen.


4. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  

Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet.




5. Val av ordförande i styrelsen  
6. Val av styrelsemedlemmar (ledamöter, suppleanter)  

Mötet väljer enligt valberedningens förslag (bifogas sist i detta dokument). Hela styrelsen sitter 
därmed kvar med den enda förändringen att Stig Lindborg nu blir formellt invald som suppleant. 
Under förra verksamhetsåret har han varit adjungerad. 


7. Val av revisorer och revisorssuppleanter  

Revisor Lena Carlén har avsagt sig omval och styrelsen tackar för utmärkt utfört arbete. Ny revisor 
blir Gun-Britt Mattsson med Klas Burmark som suppleant.


8. Val av valberedning  

Roger Mattsson och Maud Burmark fortsätter ytterligare ett år.


9. Fastställande av styrelsearvoden  

Beslutas vara noll.


10. Fastställande av årsavgiften  

Mötet beslutar enligt styrelsens förslag att befintliga medlemmar får ett år avgiftsfritt pga. alla 
inställda aktiviteter pga. Corona.

 

11. Ärenden som av styrelsen framlagt till mötets behandling  

Detta gick vi i igenom under punkt 3. Utegymmets arbetsgrupp får förlängt uppdrag. Förslag kring 
utegymmet kan förmedlas via styrelsen.


12. Inkomna motioner 

Motionen Ställningstagande till ny detaljplan och därmed rivning av Terrassen till förmån för ett 
bostadshus. från Andreas Holmlund diskuterades och mötet röstade för att stödja motionen med 
rösterna 9 för och 2 mot. Henry Bock, Henrik Ismarker och Jan-Åke Lindström avstod från att 
rösta och deltog därmed inte i beslutet.


Styrelsen har efter detta beslut skickat in den i motionen föreslagna formuleringen till kommunen.


“Spillersboda fastighetsägareförening har på årsmötet 2021-01-30 beslutat att ta ställning till 
planförslaget för fastigheten Spillersboda 1:20. 
Föreningen vill se att planförslaget förkastas. Gällande detaljplan är bra som den är då den 
möjliggör en verksamhet öppen för allmänheten på fastigheten” 

http://media.spillersboda.nu/fastighetsagareforeningen/medlem/Motion-Andreas-Holmlund.pdf
http://media.spillersboda.nu/fastighetsagareforeningen/medlem/Motion-Andreas-Holmlund.pdf
http://media.spillersboda.nu/fastighetsagareforeningen/medlem/Motion-Andreas-Holmlund.pdf


13. Övriga frågor 

• Styrelsen får i uppdrag av mötet att undersöka möjligheten att sätta upp en laddstolpe vid 
Hamnplan. 

• Andreas Holmlund och Ö-kontakt undersöker möjligheten att inrätta en anläggning för 
toatömning vid Hamnplan.


• Gällande skylt vid kajen så lämnar vi den frågan till Ö-kontakt som redan jobbar med den.


• Hemsidan spillersboda.nu/fastighet/ har uppdaterats under året samt fått en ny avdelning 
enbart för medlemmar. Denna avdelning ligger bakom lösenord och lösenordet erhålls via 
styrelsen eller den nya Facebookgruppen (se nedan).


• Föreningen har efter viss kritik beslutat att inte publicera föreningens protokoll och dokument via 
byns allmänna Facebook-grupp Spillersbodas vänner utan istället skapat en egen Facebook-
grupp enbart för medlemmar. Den heter naturligtvis Spillersboda fastighetsägareförening, varmt 
välkomna att ansluta er dit för att ta del av föreningens verksamhet.


14. Mötet avslutas 

Mötesordförande 


_____________________________ 


Michelle Cardonius

Mötessekreterare 


_____________________________ 


Henrik Ismarker

Justeras 


_____________________________ 


Kristina Westerlund

Justeras 


_____________________________ 


Staffan Holmlund

https://www.facebook.com/groups/419945719327144/
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